
Referat avlsrådsmøte 9. april 2025 
Til stede: Petter, Jan Terje, Anne-Grethe, Sofie, Jonny og Andrine 

 
 
Sak 12/25  Referat 5. februar  

Referat godkjent  
 
Sak 13/25 Sak fra styret vedr. oversikt over frosset sperma hannhunder 

Avlsrådet er positive til å opprette en oversikt over tilgjengelig nedfrosset 
sperma. Andrine sender svar tilbake til styret. 

    
 

Sak 14/25 Regler årets hund – tilbakemeldinger fra styret 
Styret ønsker kun premier fra jaktprøver maks 3 pluss høystatusløp i 
unghundklassen. Styret ønsker ikke at apport eller fullkombinert skal være 
tellende til årets unghud. 
 

Sak 15/25 Helseprosjektet    
Prosjektets forskerstilling er besatt. En god del prøver er sendt til analyse. Det 
har vært informert om prosjektet på opprop på jaktprøver i vinter og man har 
også fått delt ut svabre samtidig. Det har vært fint å få informert om 
prosjektet på denne arenaen. 
Primært hentes prøver fra Norge, men vi har også fått inn noen prøver fra 
Sverige. Det kommer en artikkel om prosjektet på fellessidene i neste utgave 
av Fuglehunden. 
 

Sak 16/25 Regelendring avlshunder og valpelisen til styret 
 Andrine sender inn til styret. 
 
Sak 17/25 Fremdriftsplan dommerkonferanse og dommerkompendium 
   AG har fått tak i kompendiet i word format 

 
Sak 18/25 Dommerliste NESK utstillinger 2026 -2027-2028 

Mangler dommer til Bardu 2026, Petter oppdaterer dommerliste og     
oversender til Anne-Grethe. 

   
Sak 19/25 Rutiner for utdeling av premier og diplomer årets hunder 
 Jonny tar dette videre til styret. 
 
Sak 20/25 Kommunikasjon med styret 
 Vi får ikke referater. Lite dialog og samarbeid. Jonny tar dette videre til styret. 
 
Sak 21/25 Statistikker 

Medlemmene setter pris på statistikker. Mange ulike statistikker kan legges 
ut, men vi må være sikre på at det som legges ut ikke henger ut eller direkte 
rammer enkelt oppdrettere eller hunder. 

 
Sak 22/25 Eventuelt 

Ingen saker under eventuelt 


